

卫理公会以萨迦守望者 24/03 – 30/03

三月第四个星期的祷告事项

1.世界

俄乌战争的蔓延持续扩大中国与西方国家之间的张力，也不断引发第三次世界大战开打的全球恐慌。

以弗所书 6:13 所以，要拿起上帝所赐的全副军装，好在磨难的日子抵挡仇敌，并且成就了一切，还能站立得住。

【a】 恳求掌管万有的主宰开启全球基督徒属灵的眼光，晓得祢对世人的心意，能在混乱的世界中看见祢正在工作，更要晓得穿戴祢所赐的全副军装，多方祷告，抵挡魔鬼的诡计。

【b】 恳求满有慈悲的恩主怜悯处于战乱中的士兵、百姓、各行业的前线人员等，恩待那其中“不能分辨左手右手”的人，保全他们的生命气息，使他们有悔改归向祢的机会。

2.国家

国阵在甲州与柔州的州选中大胜，而朝野双方所签署的谅解备忘录也即将在 7 月底届满。

箴言 28:2 邦国因有罪过，君王就多更换。因有聪明知识的人，国必长存。

【a】 愿上帝继续保守，动荡的政治局势能够尽可能在各个朝野政党的共识中维持安稳，好让人民的生活能够有所保障。

【b】 愿上帝继续施恩，按照祢至高的旨意兴起祢所允许的领袖团队，愿行事有智慧的主，在马来西亚施行公正和公义。

3.教会

十八世纪早期循道运动中首先设立的机构之一就是学校，旨在为所有人提供教育。

箴言 4:6 不可离弃智慧，智慧就护卫你；要爱她，她就保守你。

【a】 祷求耶和华以勒兴起全职同工与教会肢体委身在基督徒学生团契和校园事工，赐异象与能力给教育领域的基督徒在职场上有福音使命感并坚持活出基督的样式。

【b】 祷求众光之父引领教会有效地提升教育素质，也赋予全备的赏赐给教会能够与政府有美好配搭，以提供适当教育机会给各种族、基层社会背景，以及有特殊需要的人。

4.家庭

无论是物质成瘾（例：药物成瘾）还是行为成瘾（例：网络成瘾），成瘾者往往因陷入无法自拔的捆绑中，而断送了自己的前途、摧毁了家庭，也严重破坏社会安宁。

罗马书 6:12 所以，不要容罪在你们必死的身上作王，使你们顺从身子的私欲。

【a】 愿上帝安慰成瘾者家人与亲友心里的伤痛，赐给他们有属天的爱心和耐心陪伴成瘾的家人脱离瘾害的辖制，也赐给他们有信心与盼望来接纳愿意悔改的家人。

【b】 愿上帝指教成瘾者的家人与亲友如何面对依然执迷不悔的成瘾者，赐给他们迫切祷告的心切，紧紧倚靠全能的救主在成瘾者生命中动工，指引他们走向永生之道。

Issachar Watchmen Methodist 24/03 – 30/03

Prayer Items for 4th week of March

1. World

As the Russian-Ukrainian war rages on, the tensions between China and Western countries is also escalating; thus, triggering a global panic over the start of a Third World War.

Ephesians 6:13 (NIV) Therefore put on the full armor of God, so that when the day of evil comes, you may be able to stand your ground, and after you have done everything, to stand.

【a】 I beseech the sovereign over all things to open up the spiritual eyes of Christians around the world: to know Your will for the world, to see that You are still working in this chaotic world, and to know how to put on the full armor that You have given to us. Help us, Lord, to pray in many ways, and resist the devil's deception.

【b】 I implore the merciful God to have mercy on the soldiers, people, frontline personnel in various industries, etc. May God preserve the lives of those who "can't tell and differentiate the left hand from the right hand", and give them the opportunity to repent and return to You.

2. Nation

The Barisan Nasional have won the state elections in Melaka and Johor, and the memorandum of understanding signed by the government and the opposition is about to expire at the end of July.

Proverbs 28:2 (NIV) When a country is rebellious, it has many rulers, but a ruler with discernment and knowledge maintains order.

【a】 May God continue to protect our nation, and bring about stability in the midst of the turbulence that our nation's political sphere is undergoing, so that people's lives can be safeguarded.

【b】 May God continue to be gracious and raise up a team of leaders that are chosen according to His Sovereign Will; and may the Lord bring justice and righteousness to Malaysia.

3. Church

One of the first institutions established in the Methodist movement in the early eighteenth century was the school, which aimed to provide education for all.

Proverbs 4:6 (NIV) Do not forsake wisdom, and she will protect you; love her, and she will watch over you.

【a】 Pray that Jehovah Jireh will raise up full-time staff and church volunteers who will devote themselves to serving in the Christian student fellowships and campus ministries. May God give vision and ability to Christians in the field of education to share the Gospel in the workplace and to live out their faith.

【b】 Pray to the Father to lead the church into improve the quality of education, and to bless the church so that the church can cooperate with the government in order to provide educational opportunities to people of all races, people of lower social status, and people with special needs.

4.Family

Whether it is substance addiction (eg: drug addiction) or behavioral addiction (eg: Internet addiction), these addictions often cause their addicts to lose their future, destroy their families, and seriously damage their social peace.

Romans 6:12 Therefore do not let sin reign in your mortal body so that you obey its evil desires.

【a】 May God comfort the family members, relatives and friends of the addicts, grant them divine love and patience to accompany the addicted family members as they struggle to escape the bondage of addiction. May God give them the strength and hope to accept family members who are willing to repent.

【b】 May God teach the immediate family members, relatives and friends of the addicts to face addicts who are still persistent and unrepentant. Give them the earnestness to pray, and to rely upon the Almighty Savior to work in the lives of the addicts and to lead them to eternal life.

Isakhar Pengawal Methodist 24/03 – 30/03

Doa minggu keempat Mac

1. Dunia

Penyebaran perang Rusia-Ukraine terus meluas ke ketegangan antara negara China dengan negara-negara Barat, dan ini juga mencetuskan panik permulaan perang dunia ketiga.

Efesus 6:13 Oleh itu, pakailah selengkap senjata Allah, supaya kamu dapat bertahan pada masa yang penuh kejahatan, dan berdiri tegap setelah kamu melakukan segalanya.

[a] Kami memohon kepada Tuhan Maha Kusasa untuk membuka mata rohani orang Kristian di seluruh dunia supaya mengetahui kehendakan-Mu bagi umat manusia, melihat kerja-Mu dalam dunia yang huru-hara, dan memakai selengkap senjata Allah, pohon sentiasa dengan segala doa, bertahan terhadap tipu daya iblis.

[b] Kami memohon kepada Tuhan Maha Penyayang supaya berbelas kasihan terhadap tentera, rakyat, barisan hadapan dalam pelbagai industri, dll yang berada di tengah-tengah peperangan, tunjuklah belas kasihan-Mu kepada mereka yang "tidak tahu membezakan antara tangan kanan daripada tangan kiri", pelihara nyawa mereka, agar mereka berpeluang untuk bertaubat dan kembali kepada-Mu.

2. Negara

Barisan Nasional telah memenangi pilihan raya negeri di Melaka dan Johor, dan Memorandum Persefahaman yang ditandatangani antara kerajaan dan pembangkang akan tamat pada akhir Julai.

Amsal 28:2 Ketika sebuah negeri memberontak, akan ada ramai penguasanya, tetapi jika adanya seorang yang berpengertian dan berpengetahuan, maka negeri itu akan bertahan.

[a] Kita berdoa agar Allah terus mengekalkan kestabilan keadaan politik yang sebar bergolak melalui permuafakatan antara parti politik pemerintah dan pembangkang, supaya terjamin kehidupan rakyat.

[b] Kita berdoa agar Allah terus bermurah hati untuk membangkitkan satu pasukan pemimpin yang menurut Kehendak-Mu, dan berdoa agar Tuhan sumber kebijaksanaan menegakkan keadilan dan kebenaran di Malaysia.

3. Gereja

Semasa gerakan Methodist pada awal abad ke-18, salah satu institusi pertama yang ditubuhkan adalah sekolah, bertujuan untuk menyediakan pendidikan bagi semua.

Amsal 4:6 Jangan abaikan hikmah, maka hikmah akan memelihara kamu; kasihilah ia, maka ia akan menjaga kamu.

[a] Kita berdoa agar Jehovah Jireh membangkitkan pekerja sepenuh masa dan ahli gereja yang sanggup berkomited kepada persekutuan pelajar Kristian dan pelayanan kampus; dan

memberikan visi dan keupayaan kepada umat Kristian yang berada di bidang pendidikan supaya bermisi Injil di tempat kerja dan bertekad untuk mencontohi Kristus.

[b] Kita berdoa agar Bapa sumber segala cahaya untuk memimpin gereja meningkatkan kualiti pendidikan dengan berkesan, dan memberkati gereja agar bekerjasama dengan kerajaan untuk menyediakan peluang pendidikan yang saksama bagi semua kaum, yang berperingkat akar umbi sosial dan yang berkeperluan khas.

4. Keluarga

Ketagihan, sama ada terhadap bahan (cth: ketagihan dadah) atau tingkah laku (cth: ketagihan Internet), sering memerangkap penagih sehingga mereka tidak dapat terlepas daripada ikatan tersebut, mengakibatkan kehilangan masa depan, kemusnahan keluarga dan kerosakan keamanan sosial yang serius.

Roma 6:12 Oleh itu, jangan biarkan dosa bertakhta dalam tubuhmu yang fana sehingga kamu menurut kemahuannya yang durjana.

[a] Kita berdoa agar Allah menghiburkan keperitan yang dialami oleh ahli keluarga, saudara mara dan sahabat penagih, mengurniakan mereka kasih sayang dan kesabaran syurgawi untuk menemani penagih sekeluarga sehingga terlepas daripada belenggu ketagihan, dan kuatkan iman dan harapan mereka untuk menerima penagih sekeluarga yang sudi bertaubat.
[b] Kita berdoa agar Allah mengajar keluarga, saudara mara dan rakan-rakan penagih cara-cara menghadapi penagih yang masih degil dan tidak mahu bertaubat, memberi mereka kesungguhan untuk berdoa, dan bergantung teguh kepada Penyelamat yang maha kuasa untuk bekerja dalam hidup penagih dan membimbing mereka ke perjalanan hidup yang kekal.